
 

 

MĚSTO PŘIBYSLAV 
 

 

 

 

ŠKOLSKÁ RADA 

PŘI ZÁKLADNÍ ŠKOLE PŘIBYSLAV 
 

ZÁPIS Z PORADY č.: 1 (ustavující schůzka) 
DATUM: 8. 9. 2021 v 18:00 hodin 

MÍSTO: Základní škola Přibyslav 

PŘÍTOMNI: Mgr. Anna Doubková, Ing. Petr Jajtner, Mgr. Lucie Ležáková, Jana 

Marincová, Mgr. Eva Němcová, Mgr. Jaromír Sukup  

HOSTÉ: Mgr. Jaroslava Janů 

OMLUVENI: – 

ZAPSAL: Petr Jajtner 

DATUM PŘÍŠTÍHO SETKÁNÍ: 6. 10. 2021 v 17:00 hodin 

 

 

Program: 

1) Zahájení 

2) Volba předsedy, zapisovatele, jednací řád 

3) Seznámení ředitelky školy s aktuálním stavem a strategií školy 

4) Stanovení termínů porad 

 

 

 

OBSAH: 

Ad 1) Jednání ŠR v novém funkčním období zahájila a účastníky přivítala A. Doubková. Nejdříve 

představila sebe, své pracovní zaměření a následně se představili všichni ostatní členové ŠR. 

Za rodiče byli zvoleni Jana Marincová a Petr Jajtner, za pedagogické pracovníky Eva Němcová a Jaromír 

Sukup. Zřizovatel, město Přibyslav, jmenoval do ŠR Annu Doubkovou a Lucii Ležákovou.   

Všichni členové ŠR obdrželi informace o postavení a fungování školské rady, které plyne za školského 

zákona a také Jednací řád Školské rady při ZŠ Přibyslav. 

Ad 2) Volba předsedy, zapisovatele, jednací řád 

ŠR navrhuje Annu Doubkovou na předsedkyni. Odůvodnění: výkon funkce předsedy v minulé ŠR, 

zkušenosti ze školství, orientovanost v aktuální školské problematice. 

 

Zvolený předseda: Anna Doubková 

Souhlasí:  5 

Nesouhlasí:  0 



Zdržel se:  1 

 

ŠR se rozhodla ponechat v platnosti jednací řád z minulého období. 

Zapisovatelé: Petr Jajtner, Lucie Ležáková 

Souhlasí:  5 

Nesouhlasí:  0 

Zdržel se:  1 

Ad 3) Seznámení ředitelky školy s aktuálním stavem a strategií školy 

Aktuální stav: 

• Seznámení s formativním hodnocením žáků – na škole zaváděno, zatím bude bez větších změn. 

• Školní vzdělávací program (ŠVP) ZŠ Přibyslav – pro příští školní rok se plánují úpravy podle 

Rámcového vzdělávacího programu pro základní vzdělávání 2021, stávající ŠVP budou dobíhat; 

• Úpravy, které škola musí zapracovat jsou tyto:  

RVP ZV pro školy přidal digitální kompetence – škola musí naplánovat strategie k jejich rozvoji; 

Nově jsou formulovány očekávané výstupy pro oblast a obor Informatika, které musí být 

rozpracované do ŠVP; 

V učebním plánu stát navrhuje úpravu hodinových dotací. 

• Rozvoj ICT – probíhá dle Implementace Krajského akčního plánu Kraje Vysočina II; škola plánuje 

nakoupit 3D tiskárny + software, příp. technické vybavení pro virtuální realitu, Minecraft Education 

o Pan Jaromír Sukup doplnil, že škola disponuje Legem Mindstorm, na kterém si žáci zkouší 

programovat  

• Aktuálně se připravuje nová polytechnická učebna 

• V současné době má škola 570 žáků 

• Výroční zpráva školy: bude zaslána před příštím jednáním ŠR v říjnu 2021, bude hlavním tématem 

jednání 

• Návštěva České školní inspekce – téma byla distanční výuka; dle ČSI škola hodnocena kladně 

(ovšem nejsou známa hodnotící kritéria) 

Strategie: 

1) Další zlepšování formativního hodnocení (což není totéž jako slovní hodnocení); zapojení žáka do 

sebehodnocení ve smyslu dosažení cílů vzdělávání 

2) Čtenářská gramotnost – škola byla vybrána jako jedna z mála nadací manželů Kellnerových projekt 

Pomáháme školám k úspěchu; zaměřeno na rozvoj čtení a porozumění textu a mezioborové 

uplatnění 

3) Wellbeing – „pohoda“ žáků při učení – obecně v Česku děti nerady chodí do školy.  

4) Učení v souvislostech – projekt ve spolupráci s Post Bellum „Příběhy našich sousedů“ – příběhy 

pamětníků a záznam jejich vzpomínek, digitalizace fotografií, apod. 

Ostatní sdělení: 

• Den otevřených dveří 11. 9. 2021 

• SC Metal – podpora školy, navíc projekt pro 2. stupeň: angličtina s rodilými mluvčími na 14 dní 

• Testování na Covid: 0 záchytů 

• Národní plán doučování: škola v kategorii C, peníze přijdou 

Ad 4) Stanovení termínů porad 

Ideálně první středa v měsíci od 17:00 hodin. Termín bude vždy ještě předem dojednán a potvrzen SMS 

nebo e-mailem. 

Termín příští porady: 6. 10. 2021 v 17:00 hodin  



Porada byla ukončena v 19:30 hodin. 

 

 

 

Zápis schválila:  ............................................................  

 předsedkyně Mgr. Anna Doubková 

 

 


